
  

 
  

  
   27. april 2020  

  

Skolebestyrelsesmøde  
  

Mandag den 4. maj 2020 - kl. 19.00-21.00 i personalerummet på  

Bygaden – indgang fra Tonnes Kjærsvej.  
   

Referat 

  
  

Fælles sang – Danmark Frit (En lærke letted’) 

  

1. Godkendelse af referat fra februar.  

a Referatet blev godkendt  

  

2. Status Corona. 

a Orientering ved Ulla  

o I fritidstilbuddet udvises der samfundssind 

o Hverdag på 0-5. årgang 

o 6.-9. årgang, der kommer kommunale retningslinjer for 

fjernundervisning. 

o Skolebestyrelsesmedlemmernes reaktioner 

 God fjernundervisning 

 Dejligt med holdundervisning 

 Keep it simpel – det fungerer godt 

 Fagligheden i indskolingen er kommet i rammer 

 Der er rigeligt at se til – kun positive tilbagemeldinger 

 Medarbejderne har været omstillingsparate 

 Hvis 6.-9. skal fortsætte med fjernundervisning, skal 

fjernundervisningen rettes mod samarbejdsøvelser 

 Håber der bliver muligheder for afrunding både på 6. og 

9. årgang. 

 Alle test er aflyst, undtagen nationale test 

 Når en ansat eller elev bliver smittet med corona er det 

kun de nærmeste der må blive orienteret, da det er en 

personlig sundhedsoplysning. Vi følger reglerne på 

området. 

 

 

 

 

  



 

  

3. Budget 2020 

a Budgettet blev gennemgået og godkendt med følgende kommentarer 

  

4. Status IT til sommer.  

a IT –udstyr kommer i uge 26 

o Leasingaftaler har været dyre 

o Der kommer 329 Chromebooks – ekstra bevilling fra byrådet. 

o 150 ekstra Chromebooks købes ekstra for de ordinære midler.  

o Alle IPads afleveres inden sommer, de nye devices udleveres 

efter sommer. 

  

5. Opfølgning fra SFR – linjer i udskolingen. 

a Ulla orienterede  

o Distrikterne er meget forskellige – to distrikter har ikke 

ligeværdige klasser – de ønsker at lave stamklasser med valg af 

linje, herunder distrikt Erritsø 

o Det er svært at tone linjerne 

o Skal valget være for tre år? 

o Der udarbejdes en procesplan for en attraktiv udskoling, der 

forventes en beslutning den 11-05-20. 

o Hvorfor er det kun talent indenfor idræt  

  

6. Meddelelser  

o Ansættelse af 0,6 stilling – Kurt skriver ud om antallet til 

ansættelsesudvalget  - 14. maj 

o Pædagog til Højmosen – samtaler i juni. 

o Sidste skoledag – Ja, til forældre-medvirken. 

o 3. årgang kommer fremadrettet til at høre med til indskolingen 

 

7. Evt.  

 

o ”Elevløft” – det vil vi meget gerne høre mere om. 

  

  

  

  

  

  

Martin Olesen  

Skolebestyrelsesformand  
  

Ulla Rasmussen  

Distriktsskoleleder  

Erritsø Fællesskole  
Erritsø Bygade 15, 7000 Fredericia 

Tlf. 7210 6260 www.erritsoe.skoleintra.dk 
www.fredericia.dk  

    



 


